

جدول تغييرات النظام الأساسي
لشركة الإمارات لتعليم قيادة السيارات - شركة مساهمة عامة.

المادة	النص الحالي	النص المقترح
6	رأس مال المصدر حدد رأس مال الشركة بمبلغ الشركة (89.786.400) تسعة وثمانون مليون وسبعمئة وستة وثمانون ألف وأربعمائة درهم موزع على (89.786.400) تسعة وثمانين مليون وسبعمئة وستة وثمانين ألف وأربعمائة سهم بقيمة اسمية قدرها (1) درهم واحد لكل سهم مدفوع بالكامل، وجميعها أسهم نقدية، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات.	رأس مال المصدر حدد رأس مال الشركة بمبلغ الشركة (538,718,400) خمسمائة وثمانية وثلاثون مليوناً وسبعمئة وثمانية عشر ألفاً وأربعمائة درهم موزع على (1,077,436,800) مليار وسبعة وسبعون مليوناً وأربعمائة وستة وثلاثون ألفاً وثمانمائة سهم بقيمة اسمية قدرها (50) فلس لكل سهم مدفوع بالكامل، وجميعها أسهم نقدية، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات.

Table of comparison for Article (6) in proposed amendment of EDC Articles of Associations

Article	Current Provision	Proposed Provision
6	The Share Capital of the Company The share capital of the Company is (89,786,400) eighty nine million seven hundred eighty six and four hundred UAE Dirhams divided into (89,786,400) eighty nine million seven hundred eighty six and four hundred shares, with a nominal value of one UAE Dirham (1) for each share, all of which are fully paid up cash shares. All the shares of the Company are of the same class to each other in rights and obligations.	The Share Capital of the Company The share capital of the Company is (538,718,400) five hundred thirty-eight million seven hundred eighty eight thousand and four hundred UAE Dirhams divided into (1,077,436,800) one billion seventy-seven million four hundred thirty six thousand and eight hundred shares, with a nominal value of fifty UAE fils (50) for each share, all of which are fully paid up cash shares. All the shares of the Company are of the same class to each other in rights and obligations.